

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for
Environmental Excellence

餐飲業

Restaurants



金獎
Gold Award

銀龍飲食(集團)有限公司

Ngan Lung Catering (Holdings) Limited

銀龍茶餐廳(九龍城分店)

Ngan Lung Restaurant (Kowloon City Shop)

銀龍飲食(集團)有限公司的環保事務委員會就3R環保概念，即減少使用、廢物利用及循環再造訂立全面的環保政策及措施，並承諾持續檢討、改善和更新，為保護地球出一分力。

The Environmental Protection Committee of Ngan Lung Catering (Holdings) Limited develops all-round environmental policies and procedures based on the 3R concept, i.e., Reduce, Reuse and Recycle. In order to contribute to the environment, it promises to review, improve and update the policy constantly.



回收廢食油和隔油廢物，轉化成低碳運輸燃料。

Collecting used cooking oil and grease trap waste and recycling them into low-carbon transport fuel.



建立餐廳手機應用程式，減少印刷宣傳單張，並提供10%折扣予透過網上訂購系統點餐的客戶，鼓勵他們支持環保。

Developing the mobile Apps "eDining" to minimise the printing of marketing materials. A 10% discount was offered to customers using online ordering platform, to encourage them to support environmental protection.

銀龍茶餐廳

響應環保 珍惜資源
請減少使用外賣容器及餐具

為提高省候，鼓勵減少使用外賣容器，由即日起，本店將推出以下新措施，內容如下：

(1) 凡惠顧外賣食品(到店購買或外送)，每個食物容器(盒/樽)，收費一元(飲品除外)；

(2) 同時，推出「自備外賣容器減收一元」優惠：凡顧客到店購買外賣食品，並自備食物容器，另加收省之食物容器(盒/樽)，按只數每只收一元(飲品除外)。

少用外賣容器及餐具，
可以大大降低成本，
有甚麼外賣呢？
歡迎到這裏「外賣餐具」，
請投光過來吧！



不要外賣盒每個減收\$1，鼓勵顧客自備外賣容器。

HK\$1 discount is offered for each disposable container not required, to encourage customers to use their own containers for take-away order.